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Protokół Nr VII/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 11 kwietnia 2007 roku  
o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 11 kwietnia 2007 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 11 kwietnia 2007 roku o godzinie 16.20.  
W VII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Radca prawny – Ewa KsiąŜkiewicz; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki; 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 11 kwietnia 2007 
roku o godzinie 16.00 otworzył VII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad VII sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad VII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.    

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad VII sesji i do przedłoŜonego projektu 
uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w  obecności 14 radnych przyjęła jednogłośnie 
porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, który przedstawiał się              
w sposób następujący: 

1. Otwarcie obrad.  
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2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4.    Interpelacje i zapytania radnych.  
5.    Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok oraz           

w sprawie zabezpieczenia w 2008 i 2009 roku środków finansowych w budŜecie 
gminy Czempiń na realizację zadania pn. „Ogólnodostępne strefy rekreacji 
dziecięcej”. 

6.    Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Gminy Czempiń do zaciągania 
zobowiązań wykraczających poza dany rok budŜetowy na realizację części 
nieinwestycyjnej pn. „Ogólnodostępne strefy rekreacji dziecięcej”. 

7.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
8.    Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe jest 
on zgodny z przebiegiem VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski 
poinformował zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, 
który jest zgodny z przebiegiem VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go 
przez Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 30 marca 2007 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosił radny Wojciech Adamski w sprawach:  

� udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie poczyniono kroki w celu doprowadzenia do 
sprawności hydrantów na terenie gminy Czempiń, poniewaŜ według Komendanta 
StraŜy PoŜarnej co najmniej 20% z nich jest niesprawnych, co stanowi duŜe 
utrudnienie w przypadku poŜarów na terenie gminy Czempiń; 

� udzielenia szczegółowej informacji, jakie działania zostały podjęte w celu połączenia 
wodociągów na terenie gminy Czempiń tak, aby na wypadek awarii sieci 
wodociągowej, moŜna było doprowadzać wodę z innego wodociągu (brakuje 
odcinków wodociągów o długości 10 – 20m, dzięki którym zostałyby połączone 
wodociągi i moŜna by zasilać je awaryjnie); 

� podjęcia działań mających na celu rozwiązanie problemu gryzoni Ŝyjących                          
w kanalizacji gminy Czempiń. 

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok oraz                      
w sprawie zabezpieczenia w 2008 i 2009 roku środków finansowych w budŜecie gminy 
Czempiń na realizację zadania pn. „Ogólnodostępne strefy rekreacji dziecięcej” 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak: 
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Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe zadanie to zostanie 
zrealizowane tylko w sytuacji, gdy wniosek gminy Czempiń o pozyskanie środków 
zewnętrznych zostanie pozytywnie rozpatrzony.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VII/37/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 11 kwietnia 2007 roku              
w sprawie zmian w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok oraz w sprawie 
zabezpieczenia w 2008 i 2009 roku środków finansowych w budŜecie gminy 
Czempiń na realizację zadania pn. „Ogólnodostępne strefy rekreacji dziecięcej” 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VII/38/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 11 kwietnia 2007 roku              
w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Gminy Czempiń do zaciągania zobowiązań 
wykraczających poza dany rok budŜetowy na realizację części nieinwestycyjnej 
pn. „Ogólnodostępne strefy rekreacji dziecięcej” przedstawioną wraz                            
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje 
radnego Wojciecha Adamskiego: 

� Burmistrz poinformowała, Ŝe zapytanie o stan hydrantów na terenie gminy zostanie 
skierowane do zakładów zajmujących się gospodarką wodną na terenie gminy, tj. 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu oraz EKO – TECH Piotrkowice; 

� w sprawie udzielenia szczegółowej informacji, jakie działania zostały podjęte w celu 
połączenia wodociągów na terenie gminy Czempiń – Burmistrz wskazała, Ŝe 
interpelacja zostanie skierowana do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu; 

� Burmistrz wskazała, Ŝe w lutym 2007 roku kwestia ta była sygnalizowana przez Urząd 
Gminy w Czempiniu Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Czempiniu i miała zostać 
przeprowadzona akcja deratyzacji sieci kanalizacyjnej, podobnie jak w roku ubiegłym. 
Burmistrz podkreśliła, Ŝe sytuacja ta wynika z faktu, iŜ mieszkańcy wyrzucają do 
kanalizacji resztki poŜywienia, które stanowią poŜywkę dla gryzoni. Burmistrz 
wskazała, Ŝe skieruje zapytanie odnośnie tej sytuacji do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu i ponowi prośbę o przeprowadzenie deratyzacji sieci 
kanalizacyjnej.  

 
Do punktu 8 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o podanie przez Burmistrz Gminy Czempiń przykładów 
juŜ wykonanych inwestycji w ramach środków pozyskanych z Funduszy Norweskich                      
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i przedstawienie informacji statystycznych, na ile złoŜonych wniosków, ile zostało 
zrealizowanych.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe udało się środki                      
z Funduszy Norweskich pozyskać przez Grodzisk Wielkopolski, który z tych środków 
wybudował boisko wielofunkcyjne. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe środki te 
są bardzo trudne do pozyskania, jednakŜe jeŜeli jest taka moŜliwość, to musi zostać 
wykorzystana okazja. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w ramach tego zadania 
na terenie gminy Czempiń mają zostać pobudowane boiska przez szkołach w Czempiniu                
i Głuchowie oraz skatepark przy gimnazjum Borowie i ogródki jordanowskie na terenie 
gminy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe wniosek powinien zostać złoŜony do           
16 kwietnia 2007 roku, natomiast nie wcześniej, jak pod koniec roku będą znane wstępne 
informacje na temat dalszych jego losów. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe             
w poprzednich okresach finansowania środków w ramach tych funduszy było o wiele mniej, 
dlatego teŜ są szanse na ich pozyskanie.  
  
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w Referacie 
Organizacyjnym Urzędu Gminy w Czempiniu znajduje się projekt pod nazwą: „Romantyczne 
ścieŜki powiatu kościańskiego”, na którym ujęto propozycje ścieŜek rowerowych na terenie 
gminy Czempiń i poprosiła o zapoznanie się z nim poszczególnych komisji Rady Miejskiej            
w Czempiniu i wniesienie swoich propozycji, poniewaŜ projekt ma charakter otwarty i mogą 
zostać naniesione własne pomysły z gminy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, 
Ŝe projekt będzie finansowany przez Starostwo Powiatowe w Kościanie przy partycypacji 
wszystkich gmin.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe doŜynki wojewódzko – 
archidiecezjalne odbędą się 26 sierpnia 2007 roku w Kościanie i z terenu gminy Czempiń 
zostanie wybrana starościna lub asystentka starościny.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w związku                        
z interpelacją radnego Aleksandra Wielińskiego z poprzedniej sesji Rady Miejskiej                         
w Czempiniu na temat rozbudowy stacji paliw w Czempiniu, odbędzie spotkanie                              
z Dyrektorem Pilarczykiem na temat przyszłości funkcjonowania stacji benzynowej na rynku 
w Czempiniu, niemniej jednak nie ma mowy o moŜliwości takowej rozbudowy. 
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie, jakie będą źródła 
finansowania projektu ścieŜek rowerowych oraz czy zmieniły się na dogodniejsze przepisy 
umoŜliwiające pozyskiwanie gruntów na ten cel.     
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe Starostwo Powiatowe 
wystąpi z wnioskiem o pozyskanie środków unijnych na ten cel, natomiast część konieczna 
do pokrycia przez Powiat zostanie podzielona na poszczególne gminy wchodzące w jego 
skład w zaleŜności od ilości ścieŜek wykonanych na jej terenie.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe jest moŜliwość pozyskania gruntów na 
ten cel, jeŜeli to gmina nie jest ich właścicielem, jednakŜe na terenie gminy Czempiń nie był 
jeszcze stosowany taki sposób załatwiania tych spraw. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe gmina Czempiń skorzysta z doświadczeń gmin sąsiadujących i procedura 
takowa zostanie wdroŜona.  
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Wobec wyczerpania porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
 
 
                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Czempiniu 
/-/ Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Podinspektor 
mgr Magdalena Głucha  
 
 
 
 
 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


